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Styrelsens förslag till årsmötet 2025 
1 Det händer tyvärr allt för ofta vid våra medlemsmöten att anmälda 

medlemmar inte avanmäler sig, vilket innebär att de uteblir då de 

inte har betalt något för förtäringen. Men det innebär att vi står med 

ett antal dyrt inköpta landgångar t.ex. när över fikat är klart.  Vi 

tycker det är tråkigt att detta har blivit ett stort problem både 

kostnadsmässigt också miljömässigt. Den omständigheten att vi 

bjuder på förtäringen innebär tydligen att en del inte orkar ringa på 

vår telefon och avanmäla sig. Så kan vi inte ha det för det kostar oss 

rätt mycket pengar i onödan. Styrelsens förslag är att om man inte 

avanmäler sig och inte har en skälig ursäkt så kommer vi i fortsättning 

debitera dessa medlemmar en faktura på 100:-. 

 

2 Då hyreskostnaden i Höganäs har gått upp och även lönen till 

ledaren ökat så har styrelsen beslutat att föreslå att terminsavgiften 

för vattenträningen från och med hösten 2025 kommer att höjas till 

500:- 
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